
 

 

 

 

 

 

 

 

 

K 1. točki dnevnega reda: 

 

- Potrditev zapisnika 17. redne seje 

občinskega sveta  
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OBČINSKI  SVET 

 

Številka:  900-19/2016-2 

Datum:    15. 6. 2016 

 

Z  A  P  I  S  N  I  K 

 

17. redne seje Občinskega sveta Občine Majšperk, ki je bila v torek, 14. junija 2016, ob 

18. uri v prostorih Občine Majšperk, Majšperk 39. 

 

PRISOTNI: 

Županja Občine Majšperk dr. Darinka Fakin 

Člani: ga. Jelka Ferlež, ga. Ksenija Frangež, ga. Anka Hertiš, g. Branko Karneža, ga. Monika 

Lovrenčič, g. Kristijan Lovrenčič, g. Dragomir Murko, ga. Anica Rejec, g. Rado Rodošek, g. 

Milan Tacinger, ga. Kaja Valand, g. Janez Vedlin, g. Zlatko Žnidar.  

 

DRUGI PRISOTNI: 

Direktor občinske uprave g. Matic Šinkovec 

Vodja projekta VIS Majšperk g. Bojan Mažgon 

Predsednik sveta KS Majšperk g. Anton Lampret 

Nadzorni odbor ga. Slavica Vuk 

Radio Tednik Ptuj ga. Mojca Vtič 

Snemalec seje Foto studio Brbre 

Prisostvuje delavka občinske uprave Tatjana Varžič Korez   

 

ODSOTEN: 

Podžupan Občine Majšperk g. Cvetko Pepelnik  

 

Ga. županja, predsedujoča 17. redne seje, je po uvodnem pozdravu prisotnih ugotovila, da je na 

seji navzočih 13 svetnikov, podžupan se je opravičil.  

 

Nato je predlagala dnevni red, ki je bil posredovan skupaj z vabilom na sejo.  

 

Na dnevni red ni bilo pripomb, zato so o njem glasovali. 

 

1. SKLEP: 

Občinski svet Občine Majšperk sprejme naslednji dnevni red: 

1. Potrditev zapisnika 16. redne seje občinskega sveta 

2. Odlok o programu opremljanja in podlagah ter merilih za odmero komunalnega 

prispevka za območje Občine Majšperk – 2. obravnava 

3. Sklep o sprejemu in potrditvi projekta »Vizija in strategija razvoja Občine Majšperk« 

4. Odlok o načinu opravljanja javne službe pomoč družini na domu v Občini Majšperk 

– 1. obravnava 

5. Odlok o predmetu in pogojih za dodelitev koncesije za opravljanje javne službe 

pomoči družini na domu v Občini Majšperk – 1. obravnava 
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6. Soglasje k predlogu cene storitve pomoč družini na domu v Občini Majšperk 

7. Pobude in vprašanja 

8. Razno 

PRISOTNIH: 13; ZA: 13 , PROTI: 0 

 

 

 

Ad1) Potrditev zapisnika 16. redne seje občinskega sveta 

 

 

Na predloženi zapisnik 16. redne seje občinskega sveta ni bilo pripomb. 

 

 

2. SKLEP: 

Občinski svet Občine Majšperk sprejme zapisnik 16. redne seje Občinskega sveta Občine 

Majšperk v predlagani obliki. 

PRISOTNIH: 13; ZA: 13; PROTI: 0 

 

 

Ad2) Odlok o programu opremljanja in podlagah ter merilih za odmero komunalnega 

prispevka za območje Občine Majšperk – 2. obravnava 

 

 

Ga. županja dr. Darinka Fakin je pojasnila, da se je na prejšnji seji umaknil Odlok o programu 

opremljanja in podlagah ter merilih za odmero komunalnega prispevka za območje Občine 

Majšperk iz druge obravnava, ker bi se naj skupaj s pripravljavcem našla rešitev za olajšave pri 

gradnji kmetijskih objektov. Na podlagi dogovorov se je pripravil predlog, katerega se vlaga 

kot amandma na predloženi odlok v drugi obravnavi.  Z amandmajem se določa, da se mora 

investitor že pri vlogi za uveljavljanje pravico do olajšave za kmetijske objekte izkazati s 

statusom kmeta in, da mu je kmetijstvo osnovna dejavnost. Priznala se bo olajšava v višini 50 % 

odmerjenega komunalnega prispevka, vendar ne več kot 2000,00 EUR skupnega zneska. Ga. 

županja je še povedala, da drugih amandmajev ni bilo vloženih. 

V razpravo o vsebini amandmaja so se vključili g. Janez Vedlin, g. Milan Tacinger, ga. Jelka 

Ferlež, g. Zlatko Žnidar, g. Kristijan Lovrenčič in ga. županja. 

Razprava je tekla o tem: 

 da osebe, ki gradijo kmetijske objekte pa nimajo statusa kmeta niso v enakem položaju do 

ostalih investitorjev kmetov, 

 da so vlaganja v kmetijske objekte nesorazmerna z odmerjenim komunalnim prispevkom, 

 da se naj v amandmaju črta pogoj, da je investitorju kmetijstvo osnovna dejavnost,  

 da se z olajšavami želi pomagat namensko samo kmetom,  

 da je potrebno pazit pri namembnosti grajenih objektov. 
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Po razpravi so člani občinskega sveta sprejeli sledeče sklepe.  

3. SKLEP: 

Občinski svet Občine Majšperk sprejme, da se v predloženem amandmaju črta besedna 

zveza »in dokazilom, da mu kmetija služi kot osnovna dejavnost.«  

PRISOTNIH: 13; ZA: 13; PROTI: 0 

 

4. SKLEP: 

Občinski svet Občine Majšperk sprejme Odlok o programu opremljanja in podlagah ter 

merilih za odmero komunalnega prispevka za območje Občine Majšperk v drugi 

obravnavi, skupaj s predloženim amandmajem. 

PRISOTNIH: 13; ZA: 12; PROTI: 1 

 

 

Ad3) Sklep o sprejemu in potrditvi projekta »Vizija in strategija razvoja Občine 

Majšperk« 

 

 

Ga. županja dr. Darinka Fakin je pojasnila, da je Občina Majšperk pristopila k izdelavi 

dokumenta Vizija in strategija razvoja Občine Majšperk. V pripravi so sodelovali občani občine 

preko različnih delavnic in anket.   

G. Bojan Mažgon je predstavil sam dokument in analizo stanja. Prebivalci Občine Majšperk so 

na osnovi analize stanja mnenja, da morajo biti v naslednjem srednjeročnem obdobju v ospredju 

naslednje razvojne usmeritve: inovativno gospodarstvo, turizem, povezanost, infrastruktura, 

kultura, samooskrba, prijetno, varno bivalno okolje, okoljska osveščenost prebivalcev in dobra 

telekomunikacijska dostopnost ter občina kot vzor naklonjena drznim projektom in povezana s 

sosednjimi občinami na  področju dopolnjujoče regijske ponudbe turizma in skupnih 

infrastrukturnih in okoljevarstvenih projektov. Podatke za pripravo 62 kazalnikov zagotovi 

občina, ko pridobi potrebne ocene zadovoljstva prebivalcev in izpolni tabele z doseženimi 

kvantificiranimi cilji. Vsakoletna analiza kazalnikov, bo opozarjala tudi na sorazmeren razvoj 

vseh dejavnosti in ustreznost sprejetih ukrepov. Skrbnik orodja »VIS Majšperk« je Matic 

Šinkovec direktor občinske uprave in vsako leto ali vsaj na 2 leti, v mesecu marcu, v orodju 

»VIS Majšperk« v excel programu, vpiše dejansko stanje kazalnikov, ki jih pridobi s strani 

skrbnikov in pridobljene ocene zadovoljstva prebivalcev, ki jih z anketo pridobi občina na 

stalnem vzorcu (30 nadpovprečno angažiranih občanov + 70 naključno izbranih prebivalcev). 

Program excel izriše grafe vseh razvojnih stebrov in z rdečo barvo označi vse nedosežene 

podkriterije. Občinski svet bo obravnava stanje kazalnikov ob razpravi o zaključnem računu in 

se opredeli do ukrepov pri vseh nedoseženih pričakovanih vrednostih posameznega podkriterija. 
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V razpravo so se vključili g. Dragan Murko, g. Zlatko Žnidar, g. Branko Karneža, g. Janez 

Vedlin, g. Kristijan Lovrenčič, g. Bojan Mažgon in ga. županja. 

 

Razprava je tekla predvsem o tem: 

 da je dokument pripravljen dobro ter, da je zelo uporaben, 

 da je za dosego točk potrebno oživeti industrijsko cono in turizem na Ptujski Gori, 

 da je potrebno v aktivnosti vključiti mlade, predvsem zadnji dve leti v osnovni šoli, 

 da bi morali občane vključiti tako, da bi začeli dajat pobude, ideje, ne pa da se samo kritizira, 

 da bi bilo potrebno spremeniti praznovanje občinskega praznika z namenom, da se začnejo 

društva med seboj povezovati in da ima vsako leto občinski praznik neko osnovno vodilo. 

 

Po razpravi so člani občinskega sveta sprejeli sledeči sklep.  

 

5. SKLEP: 

Občinski svet Občine Majšperk  sprejme in potrdi projekt »Vizija in strategija Majšperk« 

kot orodje, s katerim bo občina izvajala strategijo razvoja s ciljem uresničitve vizije, ki 

temelji na vrednotah prebivalcev. 

PRISOTNIH: 13; ZA: 13; PROTI: 0 

 

Sejo Občinskega sveta Občine Majšperk je zapustil g. Bojan Mažgon ob 19.55. 

 

 

Ad4) Odlok o načinu opravljanja javne službe pomoč družini na domu v Občini Majšperk 

– 1. obravnava 

 

 

Ga. županja je pojasnila, da je občan podal interes, da bi v Občini Majšperk začel izvajati javno 

službo pomoč družini na domu, preko koncesije. Sedaj izvajamo to storitev preko Centra za 

socialno delo Ptuj. V kolikor pa hočemo podeliti koncesijo moramo imeti sprejeta predložena 

odloka. Odloka je pripravil Inštitut za lokalno samoupravo v Mariboru z vsemi obrazložitvami. 

Na odboru za družbene dejavnosti se je pojavila tudi dilema glede predloga cena, h kateri 

moramo dati soglasje. Potrditi je potrebno dve ceni in sicer ceno socialno varstvene storitve 

pomoč družini na domu kot socialno oskrbo na domu in socialno varstvene storitve socialni 

servis za nadstandardne storitve. Prvo ceno občina subvencionira, drugo pa si mora uporabnik 

kriti sam. 

G. Branko Karneža: »Odbor za družbene dejavnosti je pregledal predloženi odlok in predlaga 

občinskemu svetu, da ga sprejme v prvi obravnavi v predlagani obliki.« 

 

Razprave o predloženem gradivu ni bilo. 
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6. SKLEP: 

Občinski svet Občine Majšperk sprejme Odlok o načinu opravljanja javne službe pomoč 

družini na domu v Občini Majšperk  v predlagani obliki v prvi obravnavi. 

PRISOTNIH: 13; ZA: 13; PROTI: 0 

 

 

 

Ad5) Odlok o predmetu in pogojih za dodelitev koncesije za opravljanje javne službe 

pomoči družini na domu v Občini Majšperk – 1. obravnava 

 

 

 

G. Branko Karneža: »Odbor za družbene dejavnosti je pregledal predloženi odlok o predmetu 

in pogojih za dodelitev koncesije za opravljanje javne službe pomoči družini na domu. Nanj ni 

imel pripomb, zato predlaga občinskemu svetu, da ga sprejme v prvi obravnavi v predlagani 

obliki.« 

 

Razprave o predloženem gradivu ni bilo. 

 

7. SKLEP: 

Občinski svet Občine Majšperk sprejme Odlok o predmetu in pogojih za dodelitev 

koncesije za opravljanje javne službe pomoči družini na domu v Občini Majšperk v 

predlagani obliki v prvi obravnavi. 

PRISOTNIH: 13; ZA: 13; PROTI: 0 

 

 

Ad6) Soglasje k predlogu cene storitve pomoč družini na domu v Občini Majšperk 

 

 

G. Branko Karneža: »Odbor za družbene dejavnosti je pregledal predloženo gradivo in predlaga 

občinskemu svetu, da sprejme Soglasje k predlogu cene storitve pomoč družini na domu v 

Občini Majšperk v predlagani obliki, s pripombo, da občinska uprava predhodno preveri 

navedene zneske storitve ob delavnikih ter za nadstandardne storitve in ali se predlagani ceni 

storitev izključujeta. Odgovor na to vprašanje smo že dobili tako, da ni zadržka za sprejem.« 

 

Razprave o predloženem sklepu ni bilo. 

 

 

8. SKLEP: 

Občinski svet Občine Majšperk daje soglasje k predlogu cene storitve pomoč družini na 

domu v Občini Majšperk, v predlagani obliki. 

PRISOTNIH: 13; ZA: 13; PROTI: 0 
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Ad7) Pobude in vprašanja 

 

 

G. Kristijan Lovrenčič:   

 Pri športnem parku je potrebno: pokositi travo znotraj ograje pri tenis igrišču, pri igralih 

med peskom potrgati travo, vse table je potrebno počistiti, odstraniti travo ob robnikih od 

športnega parka do šole. 

 Cesta od blokov na Bregu do Koritnega je postala zelo prevozna. Dnevno se izvaja promet 

in to z veliko hitrostjo. Postaviti bi bilo potrebno prometni znak ali v pregled poslati 

redarsko službo. 

 

 

G. Milan Tacinger:  

 Občina Majšperk je izpadla iz programa 2014 -2020. Predlagati je potrebno, da se občina 

ponovno vključi. 

 Obrezat ali odstraniti je potrebno zopet smreke ob poti od pokopališča do cerkve v 

Majšperku. 

 

G. Janez Vedlin: 

 Opozorjen od lastnika ob Dravinji, da dam pobudo, da občina spremeni kulturo na zemljišču 

ob Dravinji. Prej je bila v katastru vpisana njiva, sedaj pa travnik, in ima opozorilo s strani 

inšpektorja. 

 Izgradnja pločnika v Mariboru pri Betnavi, zelo dobra izvedba tudi za naš teren. 

 

 

Ga. Ksenija Frangež: 

Košnja trave ob cestah je bila izvedena, zanima pa me kako je z urejanjem jarkov, predvsem 

proti Sestržam so neurejeni. 

 

 

G. Zlatko Žnidar: 

V proračunu imamo zagotovljena sredstva za igrala. Ali je še kaj razpoložljivih sredstev? 

 

 

G. Branko Karneža: 

 Očistiti bi bilo potrebno travo ob pločnikih na Ptujski Gori. 

 Jutri so zadnji dan v šoli deveti razredi, to so najstarejši otroci, ki so še zbrani skupaj. Šolo 

bi morali več vključevati v naše delo. 

 

 

Ga. Anica Rejec: 

Pri šoli v Stopercah so zelo slaba igrala. Ali se lahko kaj naredi, da bi se zamenjali vsak 

postavljeni leseni štori? 
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Odgovori ga. županja: 

 Trava in table pri športnem parku in ob pločnikih se bodo uredilo. 

 Cesta na Bregu je javna in vožnje ne moremo omejevati. Zadevo na terenu bo preveril Svet 

za preventivo in bo podal svoje stališče. 

 Zelo težko lahko občina kaj naredi na področju MK za ponovno vključitev, bomo pa dali 

pobudo za ponovno vključitev. 

 Spremembo kulture na zemljišču mora urediti sam lastnik na Geodetski upravi, to ni v 

pristojnosti občine. 

 Košnje v jarkih ne izvajamo, čistijo se posebej po potrebi in skladno z možnostmi.  

 Igrala so naročena za Naraplje. Dobili bi jih pa naj še v Stopercah in Medvedcah. V kolikor 

bo možno, jih bomo uredili tudi za Sestrže. 

 Vključiti devete razrede v anketo je dober predlog, vendar je za letošnjo generacijo 

prepozno. Za naslednje leto pa se lahko na odboru za družbene dejavnosti oblikuje anketa 

in se jim posreduje. 

 Za smreke je potrebno opozoriti lastnika. 

 Glede gradnje pločnikov poznam primer iz maribora, pri nas je največja težava s 

pridobivanjem lastništva zemljišča. 

 

 

Ad8) Razno 

 

Ga. županja je podala naslednje informacije: 

 V začetku meseca pošiljamo na domove po pošti prireditvenik z vsemi prireditvami tako, 

da so vsi občani obveščeni, kaj se dogaja. Vsi vljudno vabljeni, da se prireditev udeležujete. 

 Začelo se bo z asfaltiranjem občinskih cest, ki so v planu.  

 

 Gospa županja se je vsem zahvalila za sodelovanje in prisotnost na sami seji.  

 

 

Seja je bila zaključena ob 20.30. 

 

 

Zapisala:  

Tatjana Varžič Korez       dr. Darinka Fakin  

         županja Občine Majšperk    


